
Zitpisnica
zo zasadnutia Obecndho zastupitel'stva Kukl ov,

konan6ho dfla 29. mi.ja 2014
Zasadnutie Obecn6ho zastupitefstva zahdjil starosta obce, privital

pritomnych poslancov (podl'a prezendnej listiny).
Ospravedlneni: p. Filipek, p. Poll6kov6
Dalej p. starosta privital z6stupcu fir-y Empemont s.r.o., p. Melegu apina
farfua p. Mgr. Tass6riho

l. Zahiljenie
2. Kontrola plnenia uznesenia a z6pisnice
3. Urdenie overovatel'ov z6pisnice
4. Nov6 ponuky na rekon5trukciu VO
5. Uprava prev6dzky cintorina
6. Probl6mov6 autobusov6 dakSreil pred Farskym uradom
7. Vysledok prediZen6ho terminu na predloZenie cenovej ponuky - fas6da

Kultirmeho domu
8. Diskusia
9. N6vrh na schv6lenie uznesenia
l0.Zdver

Navrhovan;f program poslanci hlasovanim jednomysel'ne s podtom hlasov 5

schv6lili.

2.
Zdstupkyfla starostu obce p. Kocichov6 preditala zipisnicu z predchSdzajirceho

zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva, bola vyko nani kontrola uzneseni.
K obsahu z6pisnice nemal nikto vyhrady, obsahovala v5etky n6leZitosti.
- rekon5trukcia KD - p. starosta informoval poslancov o tom, Ze tzv. Stvorka je
zrekon5truovan6, chlfbajir uZ len prechodov6 dvere do kuchyne, ktor6 budir
vyroben6 na objednSvku ( sir uZ objednan6), p6vodn6 dvere na vchod do
miestnosti 4 su zrenovovan6 - pr5ce urobil p. Juradka - dvere sri pribliZne od
roku 1950 a zostanf ako pamiatka na pdvodny kulturny dom - Yajzov dom.
Dalej p. starosta pod'akoval p. Nov5kovi, ktor,.i spolu s p. Hladikom osadil
dosku na pult a podlahovd li5ty - v r6mci brig6dy.
- Nav;i5enie ihriska - Firma ADARA dodala novf cenovri ponuku na ciel'ovf
sumu 1000,00 € do je o 300,00 € menej ako p6vodn6 cenov6 ponuka. Ked'Ze je
nov6 cenov6 ponuka pre n6s vyhodnej5ia p. starosta objednal siete u

, ''



fi. ADARA, ked'Ze robili
reklam6cie.

aj ihrisko, aby nevznikli probl6my pri uznani n6hodnej

:rc- fas6da - dopo_sial' je zatial' predloZen6 len jedna cenov6 ponuka na fas6du
Kultfmeho domu. Starosta navrhol poslancom .st. ,u, skirsit'pie iim termin na
predloZenie cenovej ponuky na fas6du kultirrneho domu.

3.
Za overovatel'ov ziipisnice p. starosta urdil: p. Peter Holenka

p. Anna Olejnikovd

4. Nov6 ponukv na reko{r5trukciu VO
Starosta obce ozndmil potlan.om z. ob.c obdr?aladve ponuky na rekon5trukciu
verejn6ho osvetlenia . Jednu ponuku predloZila firma EMPEMON SK a druhir
ponuku predloZila firma Slovenskd elektr6rne.
Firmu EMPEMONT SK pri5iel predstavit,p. Melega.
Fi. EMPEMONT SK je dc6rska spolodnosf fi .EMPEMONT cZ vlasskd
MezeLidi. V deskej republike m6 firma 20 rokov, led svietidlavyrihajir od roku
2007 , teraz uZ majir asi 5 radu svietidiel - predsiavil poslancom TOp svietidlo
z roku 2013 - p. Melega vysvetlil poslan.o*, Ze aby svietidlo malo dobr6
parametre musi mat':

- Kvalitnd ledky _ svietivost, aspoil 130- Hlinikoqi korpus - ich korpus je samodistiaci- Svietidlo je urdend na vyloZnikaj na stip- tciU svietidlaje otridavy'-dodatoln6 nattdenie svietidla o *15 o

umoZfiuje doladenie distribricie svetern6ho toku- Jednostranne priepustn6 membr6na odvddza vlhkost'zo svietidla
a zabraiuje prenikaniu vlhkosti dovnfitra- uzatvfiya.nig svietidra je rearizovan6 pomocou nerezovej spony- !.d di6du je moZn6 vymieiat,

- zivotnost'svetelndho zdrojaazT0 - g0 tis. hodin
Doporuden6 vy5ka in5tal6cie svietidla 6-14 m

C9-nov6 ponuka je vypracovan6 na vymenu g5 svietidiel + 2 rcnridzade +
vyloZnfky cena celkom vrdtane mont6Ze 39 283 €. Firma predloZila c.rovriponuku aj s moZnost'ou spl6cania 

.na 
7 rokov do by bolo iodne cca 561 l ,00 €.Zilruka na svietidl6 je 5 rokov, ak by sa obec rozhodra pre ponuku s moznostouspl6cania tak zfuruka na svietidl6 by bo la rozrdtan6 na tento das do by bolo cca g5

mesiacov. zSrukana mont6z apricuby sa v tomto pripade bora2roky.
Firma spravuje aj z.furudny apozdru(ny servis. neatizu3,: to domontovanim
po5koden6ho svieti dla zanov6.



Poslanci informScie p. Meleguvzali na vedomie vyjadrili sa, Ze e5te budri mat'
stretnutie s druhou firmou, ktor6 predloZila cenov0 ponuku. ALpo tomto
stretnuti sa vyjadria, ktor6 cenov6 ponuka je pre na5u obec q.ihodn6. P6n p.

Melega pod'akoval p. starostovi a poslancom OZ za poskytnuty priestor na
predstavenie ich fir*y a objasnenie predlo1enej cenovej ponuky. Na z6ver tohto
bodu sa p. Melega rozlirdil.
Zasadnvtie OZ d'alej pokradovalo d'alSim bodom podl'a schv6len6ho programu.

5. Uprava prev6dzkY cintorina
Na podnet p. faritra, ktory objasnil poslancom situ6ciu na miestnom cintorine,
Ze sa tu deju nemravnosti, bol po5kodeny n6hrobny pomnik p. farira Brunclfka.
Po objasneni situ6cie p. far6r s p. starostom navrhli, aby bol objekt cintorina vo
vedemych a nodnych hodin6ch uzamknuty. P. starosta navrhol do vstupnej br6ny
vloZit' zdmky, aby bolo moLnd tilto br6nu zamykat . Trito pr6cu by vykonal p.

Sloboda zo Sa5tin a - StrALi, ktory m6 umeleck6 kov6dstvo. N6vrh - otvoren6
pre verejnost'denne od 7.00 do 20.00 hodiny, d'alej p. farirr prizvukoval prisny
zirkaz vodenia psov do objektu cintorina. Po diskusii sa poslanci dohodli upravit'
VZN (.412008 o vystavbe, spr6ve, irdrZbe aprevddzkovani pohrebiskanaizemi
obce Kuklov v $ 16 - vstup na pohrebisko , bod d. I doplnit'o das, kedy je
prfstupny cintorin pre verejnost'- denne od 7.00 do 20.00 hod.
Poslanci jednomysel'ne podtom hlasov 5 schv6lili zmenu v $ 16 VZN d,. 412008
o vystavbe, spr6ve, irdrZbe aprevddzkovani pohrebiskanaizemi obce Kuklov.

6. Probl6mov6 autobusovi iakfreil pre Farskfm rlradom
Starosta obce informoval poslanc ov, Le autobusov6 dak6refi pre Farsk;im
irradom je probl6mov6 od roku 1991.Ui, poslanci OZ,ktori p6sobili v roku
I 991 ju chceli odstr6nit' . P . faritr podotkol, Le je to ned6stojn6, nakol'ko sa

v autobusovej dak6rni stret6va vdd5inou r6mska ml6deL, ktor6 tam robi
vytrZnosti. Z toho d6vodu sa tieZ priklonil k zdv eru dak6refi odstr6nit'.
Po kr6tkej diskusii sa poslanci dohodli, Le na sku5ku autobusovir dak6refi
preloZia na kriZovatku k r6mskej osade. PreloZenie autobusovej dak6rne na
kriZovatku k romskej osade poslanci jednomysel'ne podtom hlasov 5 schv6lili.



T.Vfsledok prediZen6ho terminu na predloienie cenovei ponukv - fas6da

Kultrirneho domu
Starosta obce informoval poslanc ov, Ze i ked bol uZ predlZenf termin na

predkladanie cenovych ponirk - nebola na Obec doruden6 Ziadna d'alSia ponuka.

ked'Ze je st6le predloZen6 len cenov6 ponuka od p. Peridku, starosta navrhol

poslanCom znovaprediZenie predloZenia cenovej ponuky na fas6du KD do

30.6.2014. Poslanii navrhovany prediZeny termin predkladania cenovych ponirk

na fas6du KD jednomysel'ne podtom hlasov 5 schv6lili.

8.N6vrh uzrlesenia
Nr" 16...r pr"g"-, podal starosta obce n6vrh uznesenia (priloZeny k z6pisnici)

Dal hlasovat', kto je zapredloZeny n6vrh uznesenia (). 412014 - poslanci tento

n6vrh jednomysefne podtom hlasov 5chv6lili.

10,Ztver
Nu i6r., starosta obce pod'akoval pritomnym poslancom a zasadnutie ukondil.

Overovatelia: p. Peter Holenka

p. Anna Olejnikov6

., . e-{ / -{, --

Simkovid St.fan
' starosta obce

-H



IJ zn e s e n i e (,.412014

zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva Kuklov,
konan6ho dfia 29,5.2014

Obecn6 zastupitel'stvo Kuklov

1. Schval'uje:
a) irpravu Vzlr E. 4lzoo8 o qfstavbe, spr6ve, udrZbe a prev6dzkovani

pohrebiskanaizemi obce Kuklov v $ 16 bod I doplnit' o das kedy je pristupn;f

cintorin pre verejnost' - denne od 7.00 do 20'00 hod'

b) preloZenie autobusovej dak6rne od Farsk6ho riradu ku kriZovatke pri r6mskej

osade

c) prediZenie terminu na predkladanie cenovych ponuk na fas6du KD do

30.6.2014

Overovatelia: P. Peter Holenka

p. Anna Olejnfkov6

$
{efan Simkovid

starosta obce


